
Zápis ze schůzky Ekotýmu 23. 10. 2023 – MŠ Pampeliška a Lesní MŠ 

Během naší první schůzky ekotýmu jsme se navzájem seznámili. Ekotým tento rok vede paní asistentka Ráďa, 

dalšími členy jsou paní učitelka Mirka a Anežka a děti ze třídy Ježečků, Veverek, Liščat a Medvíďat. Na začátku 

jsme si vysvětlili, co bude během následujícího školního roku naším úkolem. Potom jsme udělali analýzu naší 

mateřské školky. Děti se při ní zamyslely, zda máme možnost pozorovat živočichy v okolí školky, zda máme 

jedlou zahradu, zda třídíme odpad, využíváme dešťovou vodu apod. Děti byly moc šikovné a přicházely s mnoha 

nápady. Ty jsme společně všechny zakreslili. Na závěr jsme se vyfotili na naší eko-nástěnku a rozloučili se. 

 

 


